

## MØTEINNKALLING/-REFERAT NR. 4 Corona edition

**Møte:** NTNUI Langrenn **Dato:** 24.03.2020 **Tid:** 19:00 – 21:00

**Møtested:** Google Meet **Møteleder:** Camilla Lie **Referent:** Matias Noren

**Innkalt:** Camilla Lie, Jakob Mestvedthagen, Matias Noren, Ine Skjellum, Thomas Meinicke, Ingvill Andrea Røed, Henrik Syverinsen, Marcus Braathen, Sigrid Solum, Halvor Landsverk

### Ikke møtt:

Sak:	Sakstittel/ -innhold
0	Kake: Alle må ordne til seg selv: Karakter: 5+ Sladder?
1	<b>Siden sist (v/Alle)</b> - Gjort noe artig?
1	<b>Referat:</b> - Marcus vært i det store utland. Vellykka tur, veldig kos
2	<b>Generelt (v/Camilla)</b> -
2	<b>Referat:</b>
3	<b>Sportslig fremover (v/Halvor)</b> - Strava-konkurransen - Andre ideer? - Distansekonkurransen?

3	<p><b>Referat:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Strava konkurranse, premie blir: 4 gavekort på Hank</li> <li>- Andre ideer:             <ul style="list-style-type: none"> <li>- Få til en hardøkt som alle kan gjøre uavhengig av sted (også må alle f.eks legge bilde etter økta som vi kan legge ut på vår story)</li> </ul> </li> </ul>
4	<p><b>Arrangement (v/Marcus)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Birken</li> <li>- Meråkersamling</li> <li>- Brukssamling</li> <li>- Swecosprinten møte</li> </ul>
5	<p><b>Referat:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Birken - avlyst - fikk refundert av torleifs</li> <li>- Meråker - er bestilt - litt dyrere enn i fjor, usikkert hvor mye (ble informert om dette allerede om 2 år at prisene kom til å øke). Fornøyd med stedet uansett så vi går nok for dette alternativet, tvilsomt at det blir så mye mer.</li> <li>- Bruks, ikke booked enda, ser ann når det er nasjonalåpning</li> <li>- Swecosprinten, avtale et møte mellom jakob, matias og marcus (over påske eller lignende)</li> </ul>
6	<p><b>Sosskom (v/Thomas):</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Stakefesten. Hva gjør vi?</li> <li>- Påskekonkurranser? quiz, insta ol</li> </ul>
	<p><b>Referat</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Stakefesten, ser mørkt ut, men kan foreløpig sitte stille, trenger ikke gjøre noe</li> <li>- Lage noen virtuelle quizer eller lignende for å skape litt aktivitet i gruppen, bruke løst og aktivt.</li> <li>- Gudenes natteliv, virtuell over skype eller lignende</li> </ul>
8	<p><b>Instagram</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Kan vi finne på noe gøy?</li> </ul>
8	<p><b>Referat:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Instatakeover?</li> </ul>

9	<b>Klesoppdatering (v/Ine)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Oppdatering genser</li> <li>- Sommerbekledning</li> </ul>
9	<b>Referat:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Genserne er blitt sendt. (kommer i uke 17) Ine sender faktura til Jakob når den er mottatt</li> <li>- Sommerbekledning. Kan sende ut mail om dette når ting er litt som normalt og folk er tilbake i trondheim</li> <li>- Sendt en mail angående vester til oss i styret, men ikke fått svar enda</li> </ul>
10	<b>Sponsor og økonomi (v/Sigrid)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Liten oppsummering fra møtet med Sweco</li> </ul>
10	<b>Referat</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Lyst til å ha en representant på swecosprinten</li> <li>- Bli kjent trening 2.september, de skal prøve å ha et inspirerende foredrag denne dagen</li> <li>- Forslag om CV og søknad for o-gruppa og langrennsgruppa <ul style="list-style-type: none"> <li>- Forslag her om å kombinere dette med en trening så flere deltar</li> </ul> </li> <li>- Fikk godkjent budsjettet under møte. Dette et veldig bra utgangspunkt.</li> <li>- Kan få litt buffer og flasker og diverse som de kan ta med på bli-kjent trening</li> </ul>
11	<b>Oppdatering fra kasserer (v/Jakob)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Refusjon</li> <li>- Dugnad</li> <li>- Team penger (påmelding, restbeløp, søknad sweco)</li> </ul>
11	<b>Referat:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Refusjon! Kan begynne med det nå, da resterende renn utgår.</li> <li>- Noen som har meldt seg opp til dugnad men nå ikke får dette. De det gjelder får disse poengene så de er refusjonsberettigede <ul style="list-style-type: none"> <li>- egen mail angående birken</li> </ul> </li> <li>- Team penger. <ul style="list-style-type: none"> <li>- Jakob tar her kontakt med Ole, angående startkontingent, nå er dette gått gjennom team konto, dette burde gå gjennom langrennsgruppa i stedet, så vi kan få dekning 40% fra HS</li> </ul> </li> <li>- Få ut informasjon og frister angående refusjonsskjema</li> </ul>
12	<b>Nettside + Sosiale medier (v/Henrik)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Resultatliste Strava-konkurranse</li> <li>- Medlemsregistrering?</li> <li>- Linker på innlegg</li> </ul>



LANGRENN

12	<b>Referat:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Medlemsregistrering. Camilla sender ut info om at alle må være medlem på nye medlemsregistreringen for å få refusjon.</li><li>- Oppdaterer manuelt hittil. Men burde få folk til å melde seg inn i corona strava gruppe kan få det til å oppdatere seg automatisk.</li><li>- Folk må huske at linker man legger ut er "trykkbare"</li></ul>
13	<b>Marka Rundt (v/Ingvill)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- dato 2021: 21.feb?</li></ul>
13	<b>Referat</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Blir sannsynligvis 21.februar 2021</li></ul>
14	<b>Fastsette datoer for kommende arrangementer (v/ Camilla og alle)</b>
14	<b>Referat</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Gutta må opp i ringa på insta!</li><li>-Mulig å opprettholde ukentlige treningsmail. Få ut ukentlig økt der! Opprettholde samhold.</li></ul>
15	<b>Eventuelt</b>
15	<b>Referat:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Møte over google meet var en suksess. Veldig hyggelig å se folk igjen :))))))</li></ul>